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Zápisnica 
 

 zo zasadnutia komisie sociálno-zdravotnej a bytovej MsZ v Galante, ktoré sa konalo 

dňa 21.05.2020 v malej zasadačke MsÚ Galanta /2. poschodie/.  

 

A. Prítomní členovia komisie:  

-     Ing. Augustín Popluhár - predseda 

- Mgr. Miroslav Psota 

- MUDr. Ervin Chomča 

- Zoltán Vedrődy 

- Mgr. Júlia Gálová 

- Zoltán Nagy 

- Bc. Katalin Jakoda Rátz 

 

B. Prítomní zamestnanci mesta: 

    -     Peter Paška – primátor 

    -     Mgr. Anita Tušková    

- Mgr. Adriana Molnáriová 

- Mgr. Martina Slížová 

 

C. Prítomná poslankyňa: -     Zuzana Gauliederová 

 

 

Zasadnutie sa uskutočnilo s nasledovným programom: 

 
 

1) Otvorenie 

2) Kontrola plnenia úloh 

3) Koncepcia nocľaháreň /zámer, návrh – presťahovania „nocľahárne a nízko prahového 

denného centra“/ 

4) Vytvorenie fondu Covid – 19: stanovenie pravidiel, nárokovateľnosti, čerpania fin. 

prostriedkov /list poslancov/ 

5) Hodnotenie činnosti komisie 

6) Prerokovanie žiadosti v oblasti bytovej 

7) Rôzne  

 

 

Prerokovanie jednotlivých bodov bolo nasledovné: 

 

 

Bod č. 1: Otvorenie 

 Predseda komisie privítal prítomných a oboznámil ich s programom rokovania. 

Pristúpilo sa k riešeniu jednotlivých bodov. 

 

Bod č. 2: Kontrola plnenia úloh 

 Na zasadnutí komisie sociálno-zdravotnej a bytovej MsZ v Galanta dňa 21.04.2020 

celkovo bolo prerokovaných 11 žiadostí v oblasti bytovej problematiky  - primátor 

mesta žiadostiam podľa odporúčania komisie vyhovel resp. nevyhovel.  

 3 žiadostiam vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu na Ul. Hodská 1645/71, Galanta 

vyhovel,   
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 1 žiadosti vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu na Ul. Hodská 1645/71, Galanta po 

predložení požadovaných dokladov vyhovel, 

 1 žiadosti vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu na Matúškovskej ceste 874/1, 

Galanta vyhovel, 

 1 žiadosti vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu  na Matúškovskej ceste 874/1, 

Galanta po vyrovnaní pohľadávky a vydokladovaní príjmu, opätovne prerokovať na 

najbližšom zasadnutí komisie vyhovel, 

 1 žiadosti vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu Dvor Garažd 1600, po vyrovnaní 

pohľadávky a predložení príjmu žiadateľa vyhovel, 

 2 žiadostiam vo veci uzatvorenia zmluvy o nájme  bytu vyhovel, 

 2 žiadostiam vo veci uzatvorenia zmluvy o nájme bytu nevyhovel. 

 

Bod č. 3: Koncepcia nocľaháreň /zámer, návrh – presťahovanie „nocľahárne a nízko 

prahového denného centra“/ 
 K uvedenému bodu bola členom komisie spolu s pozvánkou zaslaná Koncepcia 

nocľahárne a nízko prahového denného centra. Mgr. Adriana Molnáriová, vedúca 

referátu sociálnych služieb MsÚ Galanta predložila a poinformovala členov komisie 

o obsahu. 

Stanovisko komisie:  

1. súhlasí so zriadením  a poskytovaním sociálnych služieb krízovej intervencie na 

území mesta Galanta: „nocľaháreň a nízko prahové denné centrum“ pre občianske 

združenie Armáda spásy na Slovensku. 

2. súhlasí s ukončením poskytovania sociálnych služieb krízovej intervencie 

„nocľaháreň a nízko prahové denné centrum“ prostredníctvom Domova dôchodcov 

– Patria k 31.07.2020. 

 

Bod č. 4: Vytvorenie fondu Covid – 19: stanovenie pravidiel, nárokovateľnosti, čerpania 

fin. prostriedkov (list poslancov) 

 K uvedenému bodu bola členom komisie spolu s pozvánkou zaslaný list (list 

poslancov). Predseda komisie Ing. Augustín Popluhár predložil uvedený materiál 

a informoval prítomných o obsahu listu a to bodu 4 - Vytvorenie fondu. 

Stanovisko komisie: Vytvorenie fondu Covid -19 komisia berie na vedomie s tým, že 

nesúhlasí s delegovaním kompetencií na stanovenie pravidiel nárokovateľnosti,  

rozhodovania a čerpania finančných prostriedkov na komisiu sociálno-zdravotnú a 

bytovú. 

Hlasovanie komisie: jednohlasne 

Bod č. 5: Hodnotenie činnosti komisie za I. polrok 2020 

 Predseda komisie schválil vyplatenie odmien členom – odborníkom z radov občanov na 

zasadnutiach v I. polroku 2020 a to nasledovne: 

- odborníci z radov občanov: Bc. Katalin Jakoda Rátz  

Zoltán Vedrӧdy   

Mgr. Júlia Gálová   

Zoltán Nagy    
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Bod č. 6: Prerokovanie žiadostí v oblasti bytovej  

 

Celkovo bolo prerokovaných 25 žiadostí:    

 

- 6 žiadostiam vo veci predĺženia zmluvy o nájme byu na Ul. Hodská 1645/71, Galanta  

komisia odporučila vyhovieť, 

- 1 žiadosti vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu na Ul. Hodská 1645/71, Galanta komisia 

odporučila vyhovieť po vyrovnaní pohľadávky, resp. predložení požadovaného potvrdenia, 

- 3 žiadostiam vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu na Ul. Hodská 1645/71, Galanta 

komisia odporučila žiadosť opätovne prerokovať na najbližšom zasadnutí, 

- 1 žiadosti opakovane (prerokovaná na komisii SZaB dňa21.04.2020)vo veci predĺženia 

zmluvy o nájme bytu komisia odporučila nevyhovieť  

- 1 žiadosti ukončenie zmluvy o nájme bytu, komisia odporučila vyhovieť  

- 4 žiadostiam vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu na Matúškovskej ceste 874/1, Galanta 

komisia odporučila vyhovieť, 

- 1 žiadosti vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu na Matúškovskej ceste 874/1, Galanta 

komisia odporučila vyhovieť po vyrovnaní pohľadávky, resp. predložení požadovaného 

potvrdenia, 

- 1 žiadosti opakovane) vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu na Matúškovskej ceste 874/1, 

Galanta komisia odporučila nevyhovieť, 

- 1 žiadosti vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu v lokalite Dvor Garažd 1600, Galanta 

komisia odporučila vyhovieť, 

- 1 žiadosti vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu v lokalite Dvor Garažd 1600, Galanta 

komisia odporučila vyhovieť po vyrovnaní pohľadávky, resp. predložení požadovaného 

potvrdenia,  

- 1 žiadosti (opakovanie) vo veci predĺženia zmluvy o nájme bytu komisia odporučila 

opätovne prerokvať na najbližšom zasadnutí,  

- 3 žiadostiam vo veci pridelenia nájomného bytu komisia odporučila vyhovieť, 

- 1 žiadosti vo veci pridelenia nájomného bytu komisia odporučila vyradiť z evidencie 

 

Bod č. 7: Rôzne 

 

 Riaditeľka DD Patria – Mgr. Anita Tušková – informovala komisiu sociálno-zdravotnú 

a bytovú, že prišlo k novele zákona č. 448/2008 Z.z o sociálnych službách a o zmene 

a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní, že v čase mimoriadnej 

situácie vyhlásenej z dôvodu šírenia prenosného ochorenia je potrebné určiť zariadenie 

na prijímanie nových prijímateľov sociálnej služby v zariadení pre seniorov a zariadení 

opatrovateľskej služby. 

 

Ing. Augustín Popluhár poďakoval za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

 

                              Ing. Augustín Popluhár v.r. 

                        predseda komisie  
Zapísala: Mgr. Adriana Molnáriová v.r. 

V Galante dňa: 27.05.2020 
 


